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Από το υπ’ αριθ. 15/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 353β/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Θέση Δ.Σ. υπέρ της συνέχισης της λειτουργίας του Γ΄ 

Βρεφονηπιακού Σταθμού Βέροιας στην Τ.Κ. Παλατιτσίων. 
 

         Σήμερα 22 Ιουνίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 17-6-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο αναπληρωτής Δημάρχου Κων/νος Βοργιαζίδης και ότι 
υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Π. Τσαπαρόπουλος, 19)Α. Καγκελίδης, 20)Μ. Παπαϊωνάννου, 
21)Θ. Κορωνάς, 22)Κ. Συμεωνίδης, 23)Γ. Κάκαρης, 24)Β. 
Παπαδόπουλος, 25)Κ. Κουτσαντάς, 26)Λ. Τσαβδαρίδης, 27)Α. 
Νεστορόπουλος, 28)Α. Γκαμπέσης, 29)Α. Βεσυρόπουλος, 30)Β. 
Γιαννουλάκης, 31)Χ. Τσιούντας, 32)Ε. Γουναράς, 33)Κ. 
Παναγιωτίδης, 34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Ι. Σοφρόνωφ, 
37)Γ. Μελιόπουλος, 38)Χ. Σαββαϊδου. 

Κ. Κοστογλίδου, Γ. Σουμπέκας, Σ. 
Κουμτσίδης. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Παρών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Α. Βοργιαζίδου, Ι. 
Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Σ. Ρίσσου, Ν. Αγγέλου, Ι. 
Καπετανίδης. 

Κ. Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Ι. Λιάτσου, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Α. Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, 
Η. Μπατσαράς, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. 
Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 352/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Μ. Σουμελίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Κ. Παναγιωτίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση του 2ου έκτακτου θέματος προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Κ. Παναγιωτίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, 
Γ. Μιχαηλίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 353/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ.  354/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Συμεωνίδης, Α. Βεσυρόπουλος. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 355/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Τσιούντας. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 368/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Βοργιαζίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 371/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Ν. Τσιαμήτρος, Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 380/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος και αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 382/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 384/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Βοργιαζίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 388/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Παναγιωτίδης, Α. Παπαδόπουλος. 

 
 
 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το  1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου το από 2-6-2011 αίτημα του Συλλόγου Γονέων & Κηδεμόνων παιδιών του Γ΄ 
Βρεφονηπιακού Σταθμού Βέροιας να μην μεταφερθεί ο εν λόγω σταθμός στα Παλατίτσια και 
κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Παυλίδης: Στο έγγραφο που αφορά τη διαμαρτυρία, την αίτηση των πολιτών που έχουν 
υπογράψει το κείμενο, εκτός από παραδοχές και διαπιστώσεις αιτούνται δυο πράγματα: Ζητούν 
έγγραφες αποδείξεις ότι ως Δήμος Βέροιας έχουν εξαντληθεί τα περιθώρια εύρεσης ιδιόκτητου 
κτιρίου εντός της πόλης της Βέροιας και δεύτερον, ζητούν συγκεκριμένη αιτιολόγηση της 
απόφασης για τη μεταφορά σε απόσταση 32χλμ. από το κέντρο της Βέροιας. Σε αυτό το Δ.Σ. 
είχαμε ερωτηθεί πριν αρκετό καιρό και απάντησα ότι υπήρχε μια σκέψη μεταφοράς, όχι 
ολόκληρου του σταθμού, αλλά μεταφοράς με την έννοια ότι ο σταθμός αυτός δεν πρέπει να 
εξαφανιστεί ως δομή. Κληθήκαμε λοιπόν σε ένα Δ/κό Συμβούλιο του Ν.Π., όπου μας εξηγήσανε 
ότι λήγει το συμβόλαιο μίσθωσης και πρέπει να ειδοποιηθεί ο ιδιοκτήτης μέχρι 30/6. Το νέο Ν.Π. 
θα αποφασίσει μετά την 1/7. Όμως επειδή οι γονείς θα κάνουν τώρα δηλώσεις, οφείλαμε να 
ενημερώνουμε τους γονείς τι θα προκύψει από την όλη διαδικασία, διότι μια εκδήλωση 
ενδιαφέροντος ενός σταθμού θα έδινε νέα δεδομένα, αν υπήρχε π.χ. ενδιαφέρον από άλλο σημείο 
της πόλης. Όπως νέο δεδομένο είναι αν αυτός ο σταθμός έπρεπε να δηλωθεί για να μπει σε 
πρόγραμμα. Στο δια ταύτα, τα δηλώσαμε όλα κανονικά κι επειδή υπήρχε η αγωνία από του 
κηδεμόνες, πήγα ο ίδιος στο σταθμό και μίλησα με 50-60 άτομα. Όταν ρωτήθηκα αν αυτός ο 
σταθμός θα πάει στα Παλατίτσια, τους απάντησα ότι και να κλείσει αυτός ο σταθμός, δεν 
πρόκειται αυτός ο σταθμός αυτούσιος να μετακομίσει στα Παλατίτσια. Υπήρχε ένα ενδεχόμενο να 
λειτουργήσει στα Παλατίτσια ένας νέος σταθμός με παιδιά που θα δηλώνονταν από εκείνη την 
περιοχή. Ποιος σας είπε ότι αυτός ο σταθμός θα πάει στα Παλατίτσια; Όταν εξήγησα τη 
νηπιαγωγό που ήταν εκεί και της είπα «Τι λες στους γονείς;», μου απάντησε «Τι θα πρέπει να πω; 
Ότι μεταφέρεται, κλείνει;» Είπα λοιπόν στους γονείς ότι πρέπει να δηλώσουν κανονικά τον 
παιδικό σταθμό «Πολυζωίδη» και μετά σα δεύτερη επιλογή τον «Προμηθέα» ή το «Πασακιόσκι». 
Εδώ θέλω να σας αναφέρω ότι ο ιδιοκτήτης του ακινήτου κλήθηκε από το Δ/κό Συμβούλιο και 
αρνούνταν τη μείωση του μισθίου. Μόλις τέθηκε το θέμα ότι μπορεί να μην υπάρξει εκδήλωση 
ενδιαφέροντος, γύρισε κι έκανε αίτηση στο Δήμο για μείωση του μισθίου κατά 20%. 
Αντιλαμβάνεστε λοιπόν ότι όλα είχαν ένα στόχο, όπως στόχο είχε και το δημοσίευμα, ότι 
κατατέθηκε στη Δήμαρχο και δεν έχει κατατεθεί ποτέ. Κι όλα αυτά για να ξέρω ποιοι κρύβονται 
πίσω από όλα αυτά και ποιοι τα επικαλούνται. Όποιος θέλει να πει κάτι διαφορετικό να το πει εδώ 
μέσα. Υπάρχει σε εξέλιξη η διαδικασία εκδήλωσης ενδιαφέροντος. Οι εργαζόμενοι στο σταθμό 
όμως ήδη έχουν καταθέσει έγγραφο ότι είναι ακατάλληλος. Έχει γίνει αλλαγή στον εξοπλισμό 
γιατί πλημμύρησαν. Είναι τόσα χρόνια ακατάλληλος, το έχουν διαπιστώσει όλοι όσοι πέρασαν, οι 
μισοί γονείς λένε ότι τα παιδιά μας θέλουμε να είναι ασφαλή κι οι άλλοι μισοί λένε ότι δεν πρέπει 
να φύγει από δίπλα μας. Είπα στους γονείς ότι όπως άλλα παιδιά περπατούν κάποια απόσταση για 
να έρθουν τον παιδικό σταθμό, έτσι θα πρέπει πιθανόν να κάνουν κι αυτοί αν εκδηλωθεί 
ενδιαφέρον από κάποιον άλλο ιδιοκτήτη ακινήτου. Μερικοί από τους γονείς το έχουν καταλάβει 
και μας βοηθούν στην εύρεση πιθανών λύσεων, προκειμένου να μη φύγει από την περιοχή αυτή. 
Θέλουμε να κοιτάξουμε το πρόβλημα κατάματα. Το νέο συμβούλιο δε μπορεί να κλείσει τα μάτια 
σε ένα πρόγραμμα που υπάρχει για βρεφονηπιακούς κι είμαστε τυχεροί Πρόεδρε που δε ζητούνται 
οι άδειες για να μπουν οι βρεφονηπιακοί σταθμοί στο πρόγραμμα. Την επόμενη φορά όμως θα 
ζητηθούν, γιατί δε μπορούμε να μπαίνουμε σε ευρωπαϊκό πρόγραμμα χωρίς άδειες. Στον παιδικό 
σταθμό αυτό (επειδή υπάρχουν και νέες εξελίξεις) δεσμεύτηκε ο ίδιος ο Πρόεδρος γιατί έγινε και 
μια αίτηση για το λεωφορείο της δωρεάς Μελά και μάλιστα προσφέρθηκε κι ο ιδιοκτήτης να 
πληρώνει ένα άτομο για να οδηγεί το λεωφορείο. Υπάρχουν νέα δεδομένα. Η προκήρυξη ισχύει, 
να υπάρχει οποιοδήποτε κόστος θα το αντέξουμε, αν και τα οικονομικά του βρεφονηπιακού είναι 
ελλιπή, αλλά του χρόνου πρέπει να βρεθεί οπωσδήποτε νέο κτίριο με προδιαγραφές για να δώσει 
την άδεια η Πυροσβεστική, γιατί κανένας δε θα βάλει υπογραφή για να χαθούν χρήματα. 

Χονδροματίδης(Εκπρ.γονέων): Θα ήθελα να πω κάτι στον κ.Παυλίδη. Στη συνάντηση που 
είχαμε με τον ίδιο, μας είπε ότι θα μεταφέρει τον 3ο Βρεφονηπιακό Σταθμό στα Παλατίτσια. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι ο δημοτικός σύμβουλος Π.Παυλίδης μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Χονδροματίδης(Εκπρ.γονέων): Δηλαδή 160 ανθρώπους θα τους βγάλετε ψεύτες. Εμείς ως 
γονείς θέλουμε να θέσουμε τα εξής ερωτήματα: Ποιον εξυπηρετεί το κλείσιμο του παιδικού 
σταθμού; Γιατί πρόκειται για κλείσιμο. Μέχρι στιγμής δε μας δώσατε σαφή απάντηση, αν τα 



παιδιά μας του χρόνου θα πάνε σε βρεφονηπιακό σταθμό κοντά στα σπίτια μας και δε θα πάμε 
35χλμ. μακριά, με το λεωφορείο που λέτε ότι υπάρχει. Η ενοικίαση του νέου χώρου, που λέτε ότι 
βγάλατε διακήρυξη εκδήλωσης ενδιαφέροντος, θα είναι οικονομικότερη λύση από την ήδη 
υπάρχουσα; Είναι ακατάλληλος ο χώρος και δε διαθέτει πιστοποιητικό πυροπροστασίας, όπως 
όμως κι άλλοι βρεφονηπιακοί στο Δήμο μας. Οι αιτήσεις των παιδιών μας για ποιον σταθμό θα 
γίνουν; Γιατί από ότι έχω πληροφορηθεί λήγουν αύριο. Επίσης βλέπω την απάντηση του Α. 
Παπαστεργίου σε δημοσίευμα εφημερίδας της 5-6-2011 και λέει: «Δεν είναι τυχαίο το γεγονός ότι 
για 410 παιδιά που έχουμε δεν υποβλήθηκε ούτε μια ένσταση». Σας πληροφορώ ότι εγώ ο ίδιος 
έχω κάνει ένσταση. 

Τσαβδαρίδης:  Πόσα παιδιά φοιτούνε σε αυτό τον παιδικό σταθμό; Η  πρώτη ερώτηση 
είναι αυτή. Η δεύτερη ερώτηση είναι κ. Παυλίδη άσχετα αν λήγει το μισθωτήριο ή δεν λήγει, δεν 
ανανεώνεται το μισθωτήριο; Γιατί να μπούμε τώρα σε μια διαδικασία να ψάχνουμε εκδηλώσεις 
ενδιαφέροντος και αυτά, όταν υπάρχουν 80 αγορές που υπογράφουν  ότι αυτός ο σταθμός είναι 
μια χαρά, υπάρχει και μείωση ενοικίου. Όλα δηλαδή είναι καλά ποιος είναι ο λόγος που 
ψαχνόμαστε; Αν πράγματι δεν θέλετε να τον πάτε το σταθμό στα Παλατίτσια. Γιατί η Δήμαρχος 
όταν ξαναείχα κάνει την ερώτηση και το θυμάμαι πολύ καλά είχε πει «ναι θα γίνει στα 
Παλατίτσια γιατί οικονομικά θα πρέπει να πάμε σε ιδιόκτητα κτίρια και όποια παιδιά θέλουν να 
πάνε στα Παλατίτσια έχει καλώς, διαφορετικά τα άλλα θα πάνε γύρω γύρω στους παιδικούς 
σταθμούς». Αυτό είπε. Αυτές είναι οι ερωτήσεις και μετά θα κάνω τοποθέτηση μετά εγώ. 

Σοφρόνωφ: Θα ήθελα να ρωτήσω γιατί το θέμα συζητιέται για δεύτερη φορά, ήταν σε 
γνώση του νομικού προσώπου; Και προφανώς ήταν, ότι η σύμβαση, το μισθωτήριο λήγει. Δεν 
ήταν; Γιατί όλο αυτό το διάστημα που ξέρατε ότι η σύμβαση λήγει, που ξέρατε ότι ο σταθμός ο 
συγκεκριμένος έχει ακατάλληλες, ανθυγιεινές θα πω εγώ συνθήκες διαβίωσης για τα παιδιά που 
μένουν εκεί τόσες ώρες. Ξέρατε ότι δεν υπάρχει άδεια, όπως ξέρατε ότι δεν υπάρχει άδεια και για 
άλλους παιδικούς σταθμούς, και ξέρετε τι μας λέτε τώρα ότι του χρόνου δεν έχει άδεια και η 
Πιερίων θα μεταφερθεί ή θα κλείσει και εκείνος, αυτό μας είπατε εμμέσως πλην σαφώς. Με 
διάφορους τρόπους λοιπόν και με τεχνάσματα, θα με συγχωρέσετε δεν λύνετε το πρόβλημα. 
Ξέρετε τι θέλω να μου απαντήσετε; Γιατί δεν κάνετε όλες τις απαιτούμενες ενέργειες; Ή να 
χτιστεί κτίριο, βρεφονηπιακός σταθμός σ’ αυτές τις συνθήκες ή να βρεθεί άλλο μισθωμένο κτίριο 
με κατάλληλες συνθήκες στην περιοχή και εν κατακλείδι όλα τ’ άλλα θα πάνε θα ρθουν. Δεν θα 
κάνουμε καινούργιο οργανισμό γιατί έχει λεφτά και θα τον πάμε μόνο, και τα παιδιά, πέστε μας. 
Τα 65 παιδιά που φοιτούν σ’ αυτό το σταθμό, αν αυτός μεταφερθεί στα Παλατίτσια ως τρίτος και 
φοιτήσουν και τα παιδιά των Παλατιτσίων, που θα πάνε αυτά τα 65 παιδιά; πέστε μου. Θα 
μοιραστούν; Πως θα μοιραστούν; Όταν δεν επαρκούν ούτε οι βρεφονηπιοκόμοι που είναι εκεί, 
ούτε οι αίθουσες είναι υπέρ κορεσμένες και επιπροσθέτως, αύριο μεθαύριο, λήγουν οι αιτήσεις, 
μπορείτε να μας πείτε πόσες παλιές υπάρχουν και πόσες καινούργιες να τις μοιράσουμε να δούμε; 
Και μπορείτε να μας πείτε γιατί και πολύ καλά έκανε το πρόγραμμα και έδωσε σε κάθε σταθμό 50 
θέσεις με το πρόγραμμα αυτό. Φέτος αυτός ο σταθμός ο συγκεκριμένος έχει 65 παιδιά, τα 50, 
τόση είναι η δυναμικότητά του, τα 50 θα είναι από το πρόγραμμα, ποια θα είναι τα άλλα 15; Που 
θα πάνε τα παιδιά του κόσμου πες τε μου; 

Μελιόπουλος: θα θελα να ρωτήσω τον κ. Παυλίδη, επειδή είπε ότι στην περιοχή δεν 
υπάρχει παιδικός σταθμός, να μου απαντήσει αν υπάρχει στη Βεργίνα παιδικός σταθμός; Πρώτα 
αυτό και δεύτερο αν είναι βέβαιος ότι θα λύσει ένα πρόβλημα κάπου στον παιδικό σταθμό 
κλείνοντας, και δημιουργώντας άλλα προβλήματα, κλείνοντας τον παιδικό σταθμό στα 
Παλατίτσια; Αν αυτό είναι η λύση του συνολικού προβλήματος; Ότι δεν υπάρχουν παιδικοί 
σταθμοί αρκετοί στο σύνολο του διευρυμένου δήμου. Ευχαριστώ. 

Παυλίδης: Καταρχάς θα ήθελα να πω στον κ. Χονδροματίδη ότι λυπάμαι πολύ αν μετά 
από 2,5 ώρες κουβέντα συνεχίζει να λέει ότι θα φέρω μάρτυρες πλέον γονείς και θα πω και άλλα 
πράγματα. Θα φέρω και γω γονείς εκείνους που ξέρουν να λένε την αλήθεια. Αν εγώ είπα ποτέ 
και ξαναρωτάω αν εγώ είπα εκεί πέρα ο σταθμός αυτός θα πάει Παλατίτσια και για να σας το 
αποδείξω ότι δεν το είπα όταν βγήκε αυτό το ψήφισμα και δημοσιεύθηκε στην εφημερίδα, σας 
επαναλαμβάνω στο γραφείο της Δημάρχου σας επαναλαμβάνω, δεν ήρθε ποτέ και όταν το 
αναζήτησα γιατί εδώ αναφέρει κάποια πράγματα ότι επικαλέστηκα, τους είπα ότι θέλω να κάνω 
συκοφαντική δυσφήμηση, γι αυτό δεν ήρθε ποτέ. Θέλω όμως να απαντήσω σ’ αυτά τα ερωτήματα 
λοιπόν η εκδήλωση ενδιαφέροντος προβλέπεται δεν μπορούμε να πάρουμε παράταση πλέον 
περνάμε επίτροπο. Είμαστε υποχρεωμένοι βάση του κώδικα να κάνουμε εκδήλωση 
ενδιαφέροντος, παρότι αυτός ήρθε, είμαστε υποχρεωμένοι το αποφάσισε ολόκληρο διοικητικό 



συμβούλιο που διοικεί τώρα αυτή είναι η απόφασή του εγώ τη σέβομαι, αυτό ακολουθήθηκε αυτό 
είπα και στους γονείς γίνεται εκδήλωση βοηθήστε γι αυτό ήρθαν και τώρα κάποιοι γονείς και λένε 
εκείνο το κτίριο προτείνουμε, δεν τα έβγαλα από το μυαλό μου και μου τα μετέφερε και η ίδια η 
παιδαγωγός. Ο σταθμός και χαίρομαι που ακούω από τον εκπρόσωπό τους τον κ. Χονδροματίδη 
ότι είναι ακατάλληλος. Αφού είναι ακατάλληλος ζητάνε από εμάς να συνεχίσουμε μια γενική 
παραδοχή ότι είναι ακατάλληλος; Αυτό διακινδυνεύει να μπούμε πλέον στο πρόγραμμα και να 
στερήσουμε από τους γονείς τη δυνατότητα να μην πληρώνουν μέσα σ’ αυτή την οικονομική 
κρίση. Όλοι οι σταθμοί, για να απαντήσω και στην κ. Σοφρόνωφ που θα είναι αύριο στο 
συμβούλιο, είναι εύκολο να μην κάνουμε τίποτα, δεν γίναμε δημοτικοί σύμβουλοι για να έχουμε 
όνειρο να πάμε να κλείσουμε έναν παιδικό σταθμό, θα το αντιμετωπίσουμε σαν συμβούλιο αύριο 
μεθαύριο ή μπαίνουμε στο πρόγραμμα ή δεν μπαίνουμε γιατί δεν έχουμε τις απαραίτητες 
προϋποθέσεις. Επειδή θα είστε στο συμβούλιο, δεν θα κάνουμε μόνο κριτική, θα παίρνουμε 
κριτική, θα παίρνουμε και αποφάσεις. Θα αποφασίσουμε λοιπόν εκεί. Είμαστε πάρα πολλοί 
τυχεροί που αυτή τη χρονιά, και έγινε για δύο χρόνια, μα πάρα πολύ τυχεροί, που δεν υπήρχε αυτή 
η εξέλιξη πριν ότι γίνεται για δύο χρόνια φέτος και χωρίς να ζητάτε η άδεια. Και για να σας 
ενημερώσουμε για πράγματα που δεν ξέρατε, η τεχνική υπηρεσία  έχει κάνει αρκετά πράγματα 
έτοιμα πέρισι για να πάρει άδεια αλλά είχε κολλήσει στο ότι υπήρχε αδυναμία ότι το κόστος είναι 
μεγάλο, και επειδή, μη γελάτε τώρα και σεις που θα είστε διοίκηση αύριο σαν και μένα, σαν τον 
κ. Τσαπαρόπουλο, σαν τους άλλους, από 4.600 2.800 θα έχουμε να δω εμείς πως θα κάνουμε 
πυροπροστασία και που……………… και αν θέλετε εδώ μέσα να κάνουμε πολιτική γιατί πρέπει 
να θίγουμε το κτίριο της πρωτοβάθμιας, της δευτεροβάθμιας της τριτοβάθμιας, πρέπει να βρούμε 
και από πού πρέπει να γλιτώσουμε ενοίκια, ας είναι και από την Πιερίων, όλοι οι σταθμοί πρέπει 
να πάρουν άδεια, ότι συμβαίνει στον έναν θα πρέπει να πάει σε όλους. Τι να κάνουμε; Δηλαδή 
επειδή συνέβαινε κάτι πριν πρέπει να εθελοτυφλούμε να κοιτάμε αλλού; είπα ότι πρέπει να 
δηλώσουνε πρώτα Πολυζωίδη, δεν είναι δυνατόν σε άλλους γονείς να λέμε άλλα και σε άλλους 
άλλα, όπως έχουνε δηλώσει γιατί αν υπάρξει ενδιαφέρον στην περιοχή, το ενδιαφέρον στην 
περιοχή κ. Πρόεδρε δεν υπήρχε ποτέ μέχρι σήμερα σε όλα τα προηγούμενα χρόνια, παρά μόνο μια 
άλλη χρονιά που αντέδρασαν οι ίδιοι νηπιαγωγοί και δεν ξέρω αν εκείνο μπορούσε και είχε τις 
προϋποθέσεις. Ως προς το δημοσίευμα το πριν που μιλούσε ότι ρουσφετολογικά γίνονται κάποια 
πράγματα στους βρεφονηπιακούς, εγώ θέλω να πω το εξής, πέρυσι απορροφήθηκαν όλα τα παιδιά 
και δεν χρειάζονταν κανένας να απευθυνθεί πουθενά. Αν κάποιοι γονείς απευθύνονται κάπου, εγώ 
αυτό που με ενημέρωσε ο Πρόεδρος σήμερα, μου είπε να σας μεταφέρω ότι όλα τα παιδιά πέρυσι 
που έκαναν αιτήσεις μπήκαν. Θέλω επίσης να σας πω το εξής είπε η κ. Δήμαρχος για Παλατίτσια 
πότε; Επειδή κάθε μέρα, και γω το είπα, για ποιο λόγο. Όταν κάναμε αίτηση στο πρόγραμμα και 
ζητούσαμε να μας απαντήσουν αν θα πρέπει να έχουν άδειες οι βρεφονηπιακοί, προκειμένου να 
χάναμε κάποια πράγματα, όντως είπαμε ότι επειδή όλη εκείνη η περιοχή δεν έχει ένα 
βρεφονηπιακό, αν χρειαστεί αυτός ο σταθμός και αν δεν υπάρξει ενδιαφέρον τότε που και αυτός 
ήταν ακατέβατος στα 800€ τότε ναι θα πρέπει αυτή τη δομή να τη βαφτίσουμε αλλιώς κάπου όχι 
ότι θα  πάνε οι γονείς τα παιδιά τους κάπου, για να μη χαθεί το πρόγραμμα. Και επιτρέψτε μου 
επίσης να πω ότι εκεί στα Παλατίτσια λειτουργούσε ο βρεφονηπιακός σταθμός της Βεργίνας, 
όπου  είναι ένα κτίριο στο κέντρο του χωριού όπου θα κληθούμε και να μην τον ψηφίσουμε 
σήμερα, αύριο, μεθαύριο στον καινούργιο οργανισμό να τον ιδρύσουμε. Είναι ολόκληρος δήμος 
και πρέπει να έχει ένα βρεφονηπιακό και για εκείνους τους γονείς. Θέλω επίσης να πω το εξής: 
στην Κυψέλη ήταν να γίνει ένας βρεφονηπιακός, και κανένας δεν θα είχε αυτό το πρόβλημα για 
να τα ξέρετε όλα, αλλά εκεί δυστυχώς υπάρχει πρόβλημα γιατί υπήρχαν ιδιοκτησίες υπήρχαν 
άλλα, εμείς φταίμε που θα αναλάβουμε εμείς φταίμε που είπαμε από το Μάϊο τους γονείς καθαρά 
και έντιμα ότι ξέρετε επειδή θα δηλώσετε τώρα τα παιδιά αλλά μετά μπορεί να μην υπάρξει 
ενδιαφέρον να έχετε το νου σας σε όλα, αλλά θα κάνετε αυτό; πιο τίμιο από τέσσερις μήνες 
νωρίτερα, ήμασταν τόσο άδικοι, έπρεπε τελευταία στιγμή να συμβούν οτιδήποτε να μην μπαίναμε 
στο πρόγραμμα και τώρα ξέρετε μπορεί να δηλώσατε Πολυζωϊδη αλλά δεν μπορείτε να πάτε εκεί, 
ήταν πιο σωστό; Λέμε ότι δεν επαρκούν οι βρεφονηπιοκόμοι. Με συγχωρείτε πάρα πολύ αλλά αν 
είναι ένα παιχνίδι των εργαζομένων εγώ δεν το αντιλαμβάνομαι ούτε το θέλω και προφανώς ούτε 
το συμβούλιο. Πλέον το νομικό πρόσωπο θα έχει ενιαίο λογιστήριο άρα πολλές διαδικασίες από 
τους βρεφονηπιακούς θα εκλείψουν άρα κάποια άτομα… Έτσι πάει η κοινωνία και όταν πήγα εκεί 
πέρα ενημέρωσα όλους τους γονείς ότι αν αύριο στις εφτά προσλήψεις που λέει το κράτος θα 
παίρνουμε έναν. Θα πρέπει οποιαδήποτε μαγείρισσα να μείνει μία για εφτά ή εφτά νηπιαγωγοί θα 
πρέπει να κάνουμε μετακινήσεις, θα πρέπει να βρούμε άκρη και πρέπει να λειτουργήσουμε. Και 



ποιος είπε ότι δεν υπάρχουν βρεφονηπιοκόμοι; Οι προϊστάμενες όλες τι θα κάνουν αφού το 
λογιστήριο θα γίνει αλλού, αφού το κέντρο διοίκησης θα είναι ενιαίο και θα είναι αλλού, θα 
πρέπει να αλλάξουν κάποιες συνήθειες, κάποια πράγματα να μπουν στην αίθουσα. Ως προς τις 
καινούργιες αιτήσεις, γι αυτό το βρεφονηπιακό μου γίναν μόνο 8 καινούργιες αιτήσεις, μόνο 8 
όλες οι παλιές επανεγγραφές έγιναν αποδεκτές και μπήκαν 8 καινούργιες, αυτό είναι το 
ενδιαφέρον των γονέων. Καταρχάς ο βρεφονηπιακός δεν έδωσε 50 θέσεις ζητήσαμε 50 θέσεις 
γιατί θεωρούμε ότι από τις 75, επιτρέψτε μου και αν θέλουμε να βρούμε μεθαύριο διέξοδο σαν 
συμβούλιο, θα πρέπει να ανοίξουμε κάποιες αίθουσες κλειστές και να τις πολλαπλασιάσουμε γιατί 
τόσο καιρό είναι κλειστές και να μπουν εκεί μέσα οι βρεφονηπιοκόμοι και να διδάσκουν, 
μπορούμε να βρούμε λύση. 

Τσαβδαρίδης: Κε Πρόεδρε θα μου επιτρέψετε να πω ότι αυτή η δημοτική αρχή όχι μόνο 
δεν λυνει προβλήματα που δημιουργούνται ,αλλά και ακόμη και εκεί που δεν υπάρχουν 
προβλήματα τα δημιουργεί μόνη της και χαρακτηριστικό παράδειγμα είναι η υπόθεση του 
παιδικού σταθμού. Εγώ δεν μπορώ να καταλάβω γιατί δημιουργήθηκε τόση αναστάτωση κ. 
Παυλίδη στους γονείς, στα παιδιά χωρίς να υπάρχει κανένας απολυτως λόγος. Θα μπορούσατε 
στοιχειωδώς αν ενεργούσατε σωστά να έχει λυθεί το πρόβλημα, να έχουμε τελειώσει, να μην 
υπάρχει κανένα θέμα και να μην αγωνιούν οι άνθρωποι αυτοί ότι μπορεί τα παιδιά τους να φύγουν 
εδώ από τη Βέροια και να πάνε 32χλμ για να φοιτήσουν. Συμφωνώ ότι δεν τους είπατε, εγώ δεν 
θέλω να αμφισβητήσω αυτά που λέτε εσείς όμως και από κάπου δημιουργήθηκε όλη αυτή η 
ιστορία, μπορεί να είναι παραπληροφόρηση. Πάμε λοιπόν να δουμε τι γίνεται γιατί και πάλι εσείς 
δεν λέτε ότι θα λειτουργήσει εκεί σταθμός δηλαδή δεν δίνεται μια απάντηση, μια λύση στο 
πρόβλημα. Μήπως μπορέσω εγώ να δώσω μία λυση ή να κάνω μία πρόταση που θα οδηγείσει σε 
λυση. Καταρχήν είπατε, γι’ αυτό σας ρώτησα πόσα άτομα φοιτούν εκεί; Το σημείωσα εδώ οι 
μισοί γονείς τον θέλουν τον σταθμό και οι μισοί γονείς δεν τον θέλουν. Άκουσα από την κ. 
Σοφρόνωφ, δεν μου είπατε πόσα άτομα είναι, 65, εδώ βλέπω 80 υπογραφές γονέων, που σημαίνει 
ότι είναι το σύνολο των γονέων των παιδιών που φοιτούν οι οποίοι υπογράφουν το αίτημα ότι δεν 
θέλουν την μετεγκατάσταση και μάλλον δεν είναι σωστό αυτό που λέτε ότι οι μισοί γονείς λένε τα 
πράγματα αλλιώς ή οι μισοί γονείς δεν θέλουν να φοιτήσουν τα παιδιά τους στο συγκεκριμένο 
παιδικό σταθμό. Λέω το εξής εγώ, αμφισβητώ αυτό που λέτε ότι χρειάζεται πρόσκληση 
ενδιαφέροντος για τη συγκεκριμένη περίπτωση, ξέρετε γιατί; Γιατί δεν είναι μια καινούργια 
μίσθωση ενός παιδικού σταθμού αλλά η συνέχιση μιας παλιάς. Εγώ πιστεύω αν δείτε το 
συμφωνητικό  το παλιό θα προβλέπει παράταση της ισχύουσας μίσθωσης με κάποιο τρόπο, αυτό 
το λέω με επιφύλαξη γιατί δεν έχω δει το συμφωνητικό. Αν υπάρχει λοιπόν η δυνατότητα 
παράταση της ισχύουσας μίσθωσης, το  θέλουν οι γονείς μπορεί να λειτουργήσει χωρίς πρόβλημα 
αφού δεν χρειάζεται άδεια. Εγώ δεν λέω ότι είναι κατάλληλος ο παιδικός σταθμός, αλλά 
τουλάχιστον προσωρινά και για ακόμη ένα έτος αφού τον θέλουν οι γονείς και αφού είναι πολύ 
δύσκολο να βρεθεί σε εκείνη την περιοχή αντίστοιχο κτίριο για να ικανοποιήσει τις ανάγκες 
εκείνων των ανθρώπων. Γιατί δεν πάτε σε μια ακόμη χρονιά, που βολεύει και το  γεγονός ότι 
μειώνεται το μίσθωμα από 800 στα 600, δηλαδή όλα σας βολεύουν και εσείς λέτε να πάμε για 
πρόσκληση. Και να πω και κάτι άλλο, έστω ότι είναι σωστό αυτό που λέτε, να κάνουμε 
πρόσκληση ενδιαφέροντος, γιατί δεν πάτε με συνοπτικές διαδικασίες να κάνετε μια πρόσκληση 
ενδιαφέροντος σε πέντε μέρες, να τελειώσει γρήγορα το ζήτημα να ρθει η κ. Κουκουτέγου που 
έχει αυτό το οίκημα να εκδηλώσει ενδιαφέρον, αφού δεν θα υπάρχουν άλλοι θα είναι μόνο αυτό, 
το νοικιάσαμε αυτό, πρόσκληση ενδιαφέροντος και τελείωσε η υπόθεση με όλους. Και ξέρουν οι 
άνθρωποι αυτοί ότι 25 Ιουνίου 30 Ιουνίου ότι θα πάνε τα παιδιά τους εκεί, δηλαδή τι θέλει 
γράμματα; Ή να ανακαλύψουμε μία Αμερική; Απλά εσείς σε όλα αυτά που δημιουργούνται κ. 
Παυλίδη και δεν μιλάω για εσάς προσωπικά, ξέρετε ότι σας σέβομαι σας εκτιμώ, μιλάω για τη 
Δήμαρχο. Δεν ξέρει τα προβλήματα της έχω πει και γι αυτό δεν δίνει λύσεις, δεν ξέρει η κοπέλα 
ποιο είναι το πρόβλημα, δεν μίλησε με τους ανθρώπους αυτούς. Εγώ σας είπα 5 πράγματα και 
νομίζω ότι είναι στη σωστή κατεύθυνση κάντε μια πρόσκληση ενδιαφέροντος και τελειώσαμε. 
Και νοικιάστε τον σταθμό, τα 600€ είναι στη σωστή κατεύθυνση. Θα βρείτε δηλαδή με 600 €; Δεν 
θέλετε να βοηθήσετε τους δημότες που σας ψηφίσανε, κοινωνική πολιτική δεν κάνετε; Βάλτε τους 
να τρέχουν στη Ραχιά, στα Παλατίτσια και αν θέλετε να πάτε στα Ριζώματα. 

Σοφρόνωφ: Θα με συγχωρέσετε κ. Παυλίδη αλλά δεν μου απαντήσατε με σαφήνεια στα 
ερωτήματα που έθεσα και θέλω να σχολιάσω όσον αφορά αυτά που είπατε, ποιος είναι αυτός που 
τα διαρρέει, ποιος είναι αυτός που τα διαχέει, χωρίς καπνό δεν υπάρχει φωτιά, έτσι δεν είναι; 
Κάνατε κάποιους σχολιασμούς. Εγώ θέλω να πω ότι όλα τα ζητήματα είναι πολιτικά, όχι δεν 



κάνουμε μικροπολιτική αλλά είμαστε πολιτικά πρόσωπα και πολιτικά σκεπτόμενοι και με 
πολιτικές λύσεις όποιες λύσεις ο καθένας προτείνει. Το να λέμε εσείς θα είστε στο νομικό 
πρόσωπο και να δούμε, εμείς προτείνουμε συγκεκριμένα πράγματα για τους βρεφονηπιακούς 
σταθμούς, όπως προτείναμε παλιότερα όταν πρωτομπήκαν τα τροφεία να αρνηθούν οι δήμοι να 
βάλλουν τροφεία. Ξέρετε ποια είναι η ευθύνη σας; Ότι αποδεχτήκατε αυτή την πολιτική, ότι 
συναινέσατε σ’ αυτή την πολιτική, ότι θέλετε να τη διαχειριστείτε αυτή την πολιτική. Και αυτή η 
ίδια η πολιτική έρχεται και σας λέει ότι στο όνομα των περικοπών των δαπανών του μνημονίου 
επικαιροποιημένου μεσοπρόθεσμου Καλλικράτη και περικοπές πρέπει και κάποιοι σταθμοί να 
κλείσουν και εσείς πρέπει να το αρνηθείτε και πρέπει να σηκώσετε αγωνιστική παντιέρα αυτό σας 
λέμε εμείς και ότι η κοινωνική πολιτική δεν είναι ζήτημα του δήμου είναι ζήτημα της πολιτείας 
του κράτους. Ο δήμος βεβαίως μπορεί να παίξει ρόλο παρεμβατικό, ρόλο ελέγχου, καταγραφής, 
πίεσης. Μιλήσατε για εξοικονόμηση εργατικού δυναμικού, αν θυμάμαι καλά ελλείψεις έχει το 
νομικό πρόσωπο από εργατικό δυναμικό είτε είναι παιδαγωγοί είτε είναι βοηθητικό προσωπικό, 
με αμφίβολες σχέσεις εργασίας και πολλές συνταξιοδοτήσεις. Εμείς λοιπόν επιμένουμε ότι το 
πρόβλημα ήταν γνωστό και στο νομικό πρόσωπο και στην παλιά δημοτική αρχή μιας και ίδια 
είναι. Επιμένουμε όμως ταυτόχρονα ότι σήμερα απαιτείται να μπει ο δήμος μπροστά, αυτός ο 
σταθμός να παραμείνει ως 3ος βρεφονηπιακός σταθμός στην περιοχή εκείνη, να βρεθεί κατάλληλο 
κτίριο, υπάρχουν οι δυνατότητες να βρεθεί κατάλληλο κτίριο, κάνατε πρόσκληση ενδιαφέροντος 
και την κάνατε και αργοπορημένα και από εκεί και πέρα να δεσμευτεί σήμερα εδώ το δημοτικό 
συμβούλιο ότι τα παιδιά αυτού του βρεφονηπιακού σταθμού θα παραμείνουν σ’ αυτόν και δεν 
υπάρχει ζήτημα καμίας μετακίνησης. Αν θα γίνει και άλλος σταθμός, σε εκείνο τον σταθμό να 
πάει η Βεργίνα, να πάει τα Παλατίτσια, να πάει η Συκιά και δεν ξέρω ποια άλλα χωριά είναι στην 
περιοχή. Αλλά πρέπει να υπάρξει σαφής δέσμευση, ότι τα παιδιά θα παραμείνουν στον τόπο 
κατοικίας τους εκεί που έχουν τα συμφέροντά τους οι γονείς. 

Σαββαϊδου: Θα πω μόνο πως αυτή η πολιτική της δημαρχιακής αρχής, της δημοτικής 
αρχής, καταλήγει δυστυχώς από αυτά τα λιγοστά κτίρια που κατέχει να τα δίνει σε ενοικιαστές για 
τριάντα αργύρια π.χ. στις Σαραντόβρυσες, ενώ θα μπορούσε όλα αυτά τα χρόνια με τα χρήματα 
που δίνει με τα υψηλά αυτά μισθώματα των παιδικών σταθμών να έχει δικό του αξιοπρεπές κτίριο 
και κατάλληλο για τη στέγαση παιδιών. Δυστυχώς τώρα ο δήμος βρίσκεται σε αυτή τη δύσκολη 
θέση από τα δικά του τα λάθη με αποτέλεσμα να ταλαιπωρεί και τους γονείς και τα παιδιά.  

Νεστορόπουλος: Είναι γεγονός ότι το θέμα αυτό συζητήθηκε πριν από ενάμισι δύο μήνες 
στα προ ημερησίας από ερώτηση που τέθηκε από τον επικεφαλή της παράταξής μας. Τότε τόσο ο 
κ. Παυλίδης τόσο και η κα Δήμαρχος είπαν ότι ο σταθμός αυτός θα κλείσει γιατί η δομή αυτή δεν 
μπορεί να ενταχθεί, να χρηματοδοτηθεί. Θα ανοίξει ο σταθμός στα Παλατίτσια. Τα παιδιά από τον 
3ο βρεφονηπιακό σταθμό θα κάνουν αιτήσεις και θα απορροφηθούν στους άλλους σταθμούς και 
όσοι γονείς θέλουν μπορούν να μεταφέρουν τα παιδιά τους στα Παλατίτσια. Είναι γεγονός κ. 
Πρόεδρε ότι ο παιδικός σταθμός των Παλατιτσίων δεν μπορεί να εξυπηρετήσει παιδιά από την 
πόλη της Βέροιας, ο δρόμος αυτός είναι το πιο επικίνδυνο κομμάτι όλου του οδικού δικτύου του 
Ν. Ημαθίας και είναι 32 χλμ. πήγαινε έλα. Εγκυμονεί πάρα πολλούς κινδύνους και θα είναι πολύ 
δύσκολο να μεταφερθούν τα νήπια αυτά στο συγκεκριμένο χώρο. Επίσης τότε από εμάς τέθηκε 
και έγινε πρόταση άμεσα η δημοτική αρχή να ξεκινήσει και να βρει άλλον χώρο κατάλληλο για να 
αδειοδοτηθεί στο μέλλον στην ευρύτερη περιοχή. Αυτή ήταν η πρότασή μας τότε. Πλην όμως η 
δημοτική αρχή με τις αστοχίες της, μια δηλώσεις ο ένας έτσι μια δηλώσεις ο άλλος φέρανε την 
κατάσταση εδώ που τη φέραν σήμερα. Με αποτέλεσμα να έχει δημιουργηθεί αυτή η ένταση που 
έχει δημιουργηθεί σήμερα μεταξύ των γονιών και της δημοτικής αρχής. Θα παρακαλούσα πάρα 
πολύ επειδή μέχρι τώρα πολλές φορές και για πολλά θέματα προέβει σε πολλές αστοχίες η 
διοίκηση να είναι πιο προσεχτική και να συντονίσει τις ενέργειες της ώστε να αποφασίζει άμεσα 
και με γρήγορες κινήσεις να δίνει λύσεις. Ευχαριστώ πολύ. 

Τσαπαρόπουλος: Θα έλεγα ξεκινώντας την ομιλία μου, ήθελα λίγο να επικεντρωθώ που 
μου έκανε σπουδαία εντύπωση αυτό που είπε ο εκπρόσωπος των γονέων. Θεώρησε ότι η 
ακαταλληλότητα του χώρου η οποία από χρόνια υπάρχει, ας υπάρχει άλλη μία χρονιά δεν έγινε 
και κάτι και μου έκανε τρομερή εντύπωση αυτή η κουβέντα. Μου κάνει τρομερή εντύπωση, 
καταλαβαίνω πάρα πολύ καλά τις δυσκολίες, αλλά αρχίζω και αντιλαμβάνομαι ότι θα πρέπει να 
δούμε κατάματα ορισμένα πράγματα γιατί πολύς λαϊκισμός εδώ μέσα έχει συγκεντρωθεί και έχει 
λεχθεί. Ξεκινώ λοιπόν από αυτή την κουβέντα γιατί πραγματικά μου έκανε τρομερή εντύπωση, 
δηλαδή τι; Η ακαταλληλότητα του χώρου δεν είναι ένα  ενδιαφέρον θέμα πρωταρχικό ίσως για να 
μας δημιουργήσει κάποιους προβληματισμούς σα γονείς; Για μένα σαν γονέα είναι το 



πρωταρχικό. Δεύτερο, μου έκανε τρομερή εντύπωση ότι εδώ οι εκπρόσωποι του δήμου του 
καινούργιου Καλλικρατικού δήμου μιλούν τόσο απαξιωτικά ή περιορίζουν τις απόψεις του όταν 
εδώ πάρα πολλοί σύμβουλοι ο καθένας για τον δικό του λόγο μιλούν τόσο απαξιωτικά αυτή την 
αίσθηση εγώ παίρνω, ότι μιλάνε για το δήμο της Βέροιας απλά σα να είμαστε στον 
Καποδιστριακό δήμο. Όχι αγαπητοί συνάδερφοι είμαστε στον Καλλικρατικό δήμο και ας 
αρχίσουμε να αντιλαμβανόμαστε ορισμένα πράγματα σα να είμαστε πια σε έναν δήμο πάρα πολύ 
μεγάλο. Τι σημαίνει αυτό πρακτικά; Σημαίνει παίρνοντας υπόψη από την άλλη μεριά, αυτά που 
είπε ο συνάδελφος ο κ. Παυλίδης, σαν Πρόεδρος του καινούργιου νομικού προσώπου, παίρνοντας 
υπόψη τα οικονομικά προβλήματα, παίρνοντας υπόψη την ανάγκη να μεταφερθούν χώροι, γιατί 
όχι στον καινούργιο Καλλικρατικό μας δήμο. Να αρχίσουμε να σκεφτόμαστε λίγο γενικότερα 
γιατί έχω την αίσθηση γιατί πέρα από την κατανοητή ανάγκη των γονέων να βρίσκονται οι 
παιδικοί σταθμοί γύρω από το σπίτι μας, υπάρχει και ένα πρόβλημα εργαζομένων και πρέπει να 
τα λέμε αυτά τα πράγματα. Θα πρέπει να καταλάβουμε ότι θα ξεβολευτούμε στη νέα 
πραγματικότητα. Και όταν λέω να ξεβολευτούμε το λέω και το εννοώ, ξεκινώντας από μένα στον 
χώρο μου, στη δουλειά μου, μέχρι στον οποιοδήποτε. Έχω την αίσθηση και το αντιλαμβάνομαι 
αυτό το πράγμα, από αυτά τα πράγματα τα οποία ακούω ότι πάρα πολλοί άνθρωποι και 
συγκεκριμένοι δύο τρεις έχουν δημιουργήσει ένα πρόβλημα εκεί που δεν υπάρχει. Δηλαδή 
πιστεύοντας ότι ίσως ξεβολευτούν αρχίζουν και δημιουργούν προβλήματα ανάμεσα στους γονείς 
ή σιγοντάρουν ορισμένα πράγματα ή προκαλούν ορισμένες συζητήσεις. Θέλω να πω λοιπόν το 
εξής: θα γίνει μια μεγάλη προσπάθεια, αλλά να καταλάβουμε και το πλαίσιο λειτουργίας. Βέβαια 
οι αγαπητοί της Λαϊκής Συσπείρωσης εκφράζονται με έναν τρόπο, ότι εμείς θέλουμε αυτό, 
θέλουμε σε κάθε γειτονιά βρεφονηπιακό σταθμό, θέλουμε τα νερά να μην πληρώνονται, θέλουμε 
το ένα θέλουμε το άλλο. Αλλά αγαπητοί σύμβουλοι της Λαϊκής Συσπείρωσης όλα πρέπει να 
πληρώνονται σε κάποια δεδομένη στιγμή. Έτσι είναι τα πράγματα παντού έκτος από τις λαϊκές 
δημοκρατίες που απέτυχαν και αυτές. Θέλω να πω λοιπόν με όλο το σεβασμό προς τους γονείς, ας 
δούμε τα πράγματα με πιο ευρύτερο πνεύμα, ότι κανένας δεν θέλει να καταργηθούν σταθμοί, 
αλλά οπωσδήποτε θα χρησιμοποιήσουμε δομές σε τελευταία ανάλυση προς το συμφέρον του 
κόσμου και προς το συμφέρον των παιδιών. Δομές οι οποίες είναι πιο ολοκληρωμένες, πιο 
λειτουργικές, και όχι να μένω στο γεγονός ότι είναι ακατάλληλος ο χώρος ας είναι και ένα χρόνο 
ακόμα δεν πειράζει. Εγώ διαφωνώ ριζικά σ’ αυτό το πράγμα. Θα γίνει μεγάλη προσπάθεια να μην 
κλείσει τίποτα, να δημιουργηθούν καινούργιες δομές, αλλά να είμαστε ανοιχτοί στον καινούργιο 
Καλλικρατικό δήμο να αποδεχτούμε και άλλα πράγματα. 

Τσαβδαρίδης: κ. Πρόεδρε όπως είπα και στην πρωτομιλία μου σαφώς αυτός ο χώρος δεν 
είναι ο πλέον κατάλληλος και ούτε είμαι και της λογικής να λειτουργήσει άλλη μια χρονιά με 
αυτή τη μορφή τη οποία έχει. Όμως αν δεν γίνεται να συμβιβαστούν όλα τα πράγματα μαζί, 
δηλαδή να έχουμε και ένα χώρο κατάλληλο και να είναι και εκεί στην περιοχή που προφανώς το 
θέλουν οι γονείς και δεν θα είχαν κανένα πρόβλημα. Αν δεν υπάρχει αυτό το πράγμα τότε να 
βάλλουμε προτεραιότητα τι  μας ενδιαφέρει, η περιοχή, να γίνει σύντομα μία αναζήτηση άλλου 
κτιρίου, αν μπορεί να βρεθεί κάποιο κατάλληλο. Και νομίζω αν η πρώτη προτεραιότητα τελικά 
είναι η ύπαρξη κτιρίου στην περιοχή, νομίζω θα βάλουμε σε δεύτερη μοίρα την ακαταλληλότητα 
του χώρου, εφόσον συμφωνούν οι γονείς. Εγώ δεν μιλάω εκ μέρους των γονιών, βλέπω όμως μια 
αγωνία και βλέπω, και επειδή ήρθαν και  στα αυτιά τα διά μου, η άποψη αυτών των ανθρώπων, 
ότι θέλουν να παραμείνει ο σταθμός αυτός στη συγκεκριμένη περιοχή. Αν λοιπόν η επιλογή των 
γονιών είναι αυτή να παραμείνει εκεί ο παιδικός σταθμός ακόμη και αν δεν είναι ο πλέον 
κατάλληλος τότε νομίζω ότι είναι μονόδρομος γρήγορα είτε να μισθώσουμε το ίδιο κτίριο είτε 
κάποιο άλλο αλλά σε εκείνη την περιοχή γιατί είναι απολύτως αδύνατον οι άνθρωποι που έχουν 
τα παιδιά τους σε εκείνη την περιοχή, να μεταφέρουν τα παιδιά είτε στα Παλατίστια είτε 
οτιδήποτε αλλού το οποίο απέχει από την περιοχή 30, 40 ή 50 χιλιόμετρα. 

Σοφρόνωφ: κ. Πρόεδρε και όσοι μου απεύθυναν τον λόγο, θέλω να πω έτσι και αλλιώς 
λειτουργούμε στον νέο Καλλικρατικό δήμο και αν προσέξατε στην τοποθέτησή μου είπα να 
ανοίξει καινούργιος σταθμός και στα Παλατίτσια, αυτό είπα. Δεν αποποιούμαστε ότι είναι 
καινούργιος ο δήμος είναι πολύ μεγαλύτερος και βεβαίως όμως αυτό σημαίνει και περισσότερες  
ανάγκες των δημοτών. Και όσο θα βαθαίνει αυτή η κατάσταση οι ανάγκες θα αυξάνονται. Να μου 
συγχωρήσετε επίσης ότι στο όνομα του Καλλικράτη δεν μπορείτε να μας καλείται στο ξεβόλεμα, 
μας ξεβόλεψε έτσι και αλλιώς. Ούτε ήταν βόλεμα ότι οι γονείς είχαν έναν παιδικό σταθμό στη 
γειτονιά τους ότι στη Βεργίνα υπήρχε κάποτε παιδικός σταθμός και για τον Χ Ψ Ω λόγο έκλεισε. 
Ότι εκεί υπήρχε ένα σχολειό και γιατί συγχωνεύτηκε έκλεισε και γιατί εκεί υπήρχε ένα 



νοσοκομείο και μια κλινική αλλά στο όνομα των περικοπών έκλεισε, δεν είναι ξεβόλεμα αυτό, 
αυτό είναι κατεδάφιση δικαιωμάτων. Διαφωνούμε και το λέμε ευθέως. Όχι δεν πρέπει όλα κ. 
Τσαπαρόπουλε να πληρώνονται, τα δικαιώματα είναι δικαιώματα και δεν πρέπει να πληρώνονται. 
600 δις υπάρχουν στην Ελβετία, κανένας δεν τα αγγίζει κανένας δεν τα διεκδικεί και μπορούμε να 
πούμε και άλλα παραδείγματα. Και επειδή οι λαϊκές δημοκρατίες είχαν δωρεάν υγεία και δωρεάν 
παιδεία και δωρεάν… αυτό δεν σημαίνει ότι επειδή το είχαν εκεί δεν μπορεί αυτό να εφαρμοστεί 
με μια άλλη πολιτική στη χώρα μας. Μπορεί να εφαρμοστεί. Εμείς ξαναεπαναλαμβάνουμε ότι η 
απαίτηση σήμερα, η δικιά μας τουλάχιστον από το δήμο είναι, η δέσμευση ότι θα βρεθεί κτίριο να 
στεγάσει τα παιδιά που θέλουν να πάνε σ' αυτό το σταθμό και θα υπάρξει δέσμευση ότι επουδενη 
λόγο θα μεταφερθούν. Αν θέλουμε να ανοίξουμε και άλλους 100 παιδικούς σταθμούς να τους 
ανοίξουμε. 

Παυλίδης: Θέλω να πω το εξής, ρωτήθηκε εδώ πως είναι δυνατόν, ότι υπάρχουν 65 παιδιά 
αλλά τελικά είναι οι υπογραφές 82 ή 80. Γι αυτό αναρωτιόμαστε και εμείς. Ένα παράδειγμα θα 
σας πω, το Νο 17 και το Νο 45 είναι το ίδιο άτομο διπλογραμμένο με διαφορετική υπογραφή. Δεν 
θέλω να ψάξω, δεν με αφορά αυτό, αλλά υπάρχουν γονείς που όντως ανησυχούν. Επειδή υπήρχαν 
αυτοί οι γονείς και επειδή τους λέγανε διάφορα σας επαναλαμβάνω ότι πήγα 2,5 ώρες εκεί και ότι 
είπα τότε το ξαναλέω και τώρα, γιατί ζητάνε δεσμεύσεις εδωπέρα, δεν μπορώ να πω κάπου ή να 
δεσμευτώ για κάτι, όταν εμείς το καινούργιο συμβούλιο δεν μπορώ να το απαξιώσω εγώ. Θα 
αναλάβουμε, εγώ είμαι πρόεδρος του συμβουλίου, θα αναλάβουμε από τις 1η Ιουλίου, μέχρι τότε 
υπάρχει το σημερινό. Το σημερινό, έκανε, και απαντώ στον αγαπητό Λάζαρο, ότι έλεγε ο νόμος. 
Ο νόμος δυστυχώς δεν προβλέπει ταχείες διαδικασίες για την εκδήλωση ενδιαφέροντος, λέει 20 
μέρες, δεν μπορούμε να κάνουμε κάτι διαφορετικό, και εμείς τα θέλαμε αυτά τότε για να 
ενημερώσουμε τους γονείς όταν έληγαν οι προθεσμίες. Ούτε εμείς πήραμε καμία απόφαση για 
πάρτη της….. γι αυτό επαναλαμβάνω ότι πρώτα Πωλυζωΐδη δηλώνουνε γιατί αν θα υπάρξει 
ενδιαφέρον γι’ αυτόν, ή παραδίπλα ή οπουδήποτε πάει στην περιοχή θα ονομάζεται αυτός ο 
σταθμός 3ος βρεφονηπιακός και μετά αν υπήρχε πρόβλημα από την ΕΕΤΑ με το πρόγραμμα που 
χρειαζόταν άδεια τότε αυτός ο σταθμός θα τον βαπτίζαμε αλλού….. γι’ αυτά τα παιδιά τα 65 με 
3.500 € το παιδί που πολλαπλασιάσαμε τις θέσεις μιλάμε για 227.000 το χρόνο. Είναι δυνατόν να 
εθελοτυφλούμε ή να λέμε αυτά δωρεάν δεν είναι; Και ποιος τα έκανε, εμείς τα προσπαθήσαμε 
τώρα. Είναι σε εξέλιξη η εκδήλωση ενδιαφέροντος, δεν μπορώ να προβλέψω την εκδήλωση 
ενδιαφέροντος. Από αυτά που είπαμε ότι μπορεί ο σταθμός να κλείσει, που μόνο ακούστηκαν σαν 
δομή να μη χαθεί, πήγε ο ιδιοκτήτης την ίδια μέρα και έκανε αίτηση… 

Πρόεδρος: Άρα θα λειτουργήσει σίγουρα τον επόμενο χρόνο. 
Παυλίδης: Λογικά ναι. 
Δήμαρχος: Και μία κουβέντα ακόμη, δεν θα υπάρχει δημοτική ενότητα που δεν θα έχει 

παιδικό σταθμό και θα προσπαθήσουμε με τους καλύτερους όρους για την υγεία των παιδιών και 
την ανάπτυξή τους να λειτουργήσουν οι σταθμοί. 

 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 2-6-2011 αίτημα του Συλλόγου Γονέων & Κηδεμόνων παιδιών του Γ΄ 
Βρεφονηπιακού Σταθμού Βέροιας. 
2.- Τις απόψεις και προτάσεις των δημοτικών συμβούλων. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 

 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
 Εκφράζει τη θέση του υπέρ της συνέχισης της λειτουργίας του Γ΄ 
Βρεφονηπιακού Σταθμού Βέροιας στην Τοπική Ενότητα Παλατιτσίων της Δημοτικής 
Ενότητας Βεργίνας Δήμου Βέροιας. 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  353β / 2011 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Α. Βοργιαζίδου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ι. Παπαδόπουλος  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Α. Πέτρου  
Π. Παυλίδης  Ε. Κελεσίδης  
Τ. Χατζηαθανασίου  Σ. Ρίσσου  
Θ. Αγγελίνας  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης  Ι. Καπετανίδης  
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  29-8-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Χ. Σαββαϊδου 
  
  
  

 


